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REFERAT – STYREMØTE FLERIDRETT STYRET – NR. 04– 2010/12 

 

Sted: Kampsportforbundet, Ullevål 
Tid: 2011-02-01   kl. 17:00 – 20.00 

Neste møte: 29.3.2011 
 
 
DELTAKERE: 
Styreleder Rune Ingebrigtsen 
Nestleder Inger Wold 
Styremedlem Johannes Ibel 
Styremedlem Amanda Cardoso 
Styremedlem Per-Bjarne Ravnå 
Vara Kari Kolltveit  
  
 
Fra administrasjonen: 
Sportskonsulent Bjørn Solberg 
Sportsjef Dag Jacobsen 
 
MELDT FORFALL/FRAVÆRENDE: 
Vara Kyrre Pedersen 
  
 
 
 
 
 
 
Godkjenning av innkalling, sakliste og referat(er): 
 
 
Innkallingen ble godkjent uten merknader 

Saksliste godkjent uten merknader 

 
 
 

Rapporterings/orienteringssaker: 
 

Saksnr. Vedt.nr. Sak Frist Ansvar 

O-6  • Wushukomiteen 
Rune orienterte om Wushu oppvisningene 12. og 13 februar 
 

  

O-7  • Spørreundersøkelsen fra Mercury 
Bjørn orienterte om resultater som ev. kan være nytte for FLIS og Dag informerte om 
en stipendiat som vil gå dypere inn i undersøkelsen og dra ut detaljerte opplysninger 

  

 
Diskusjons- og vedtakssaker: 
 
Saksnr. Vedt.nr. Sak Frist Ansvar 

21 
22 

 
 
 
21+22 
 
 
 

• Retningslinjer for fordeling av aktivitetsstøtte 

• Skjema for søknad om støtte fra FLIS 
Sakene 21 og 22 slås sammen. 
Rune orienterte om sitt innlegg og Kyrre sitt ble fremlagt. Det ble nevnt at det 
bør nevnes differensiering mellom hva som støttes gjennom post 3 og FLIS’ 
midler, viktig at man ikke bare i info om støtte fokuserer på støtte til 
konkuranser, men husker at konkurransefri aktivitet er en like stor del av 
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 FLIS, eget info om faste tiltak skal sendes klubbene og info må gjøres enkel, 
oversiktlig og lettfattelig. 
 

Vedtak: 
Per Bjarne jobber videre med de to forslagene sammen med Kyrre og legger 

frem et nytt forslag til neste møte 

 
 
 
 
 
 
1.3.2011 

 
 
 
 
 
Per 
Bjarne og 
Kyrre 
 
 
 
 
 

23  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
23 

• Referat fra wushukomiteen 
Per Bjarne redegjorde for referat i wushukomiteen ang. godkjenningsnemnda: 
Rune har gjort de nødvendige endringene. Heretter vil en av endringene for 
Wushu være at tekniske ferdigheter vil vektlegges mer, nytt regelverk utarbeides 
noe som vil gi en kompatanse hevning av dommere. 

• Utnevnelse av dommerkomitee: Wushukomiteen foreslår Jacob Gyring som 
overdommer i Taolu 

• Wushu show: FLIS og NKF ønsker å delta som partner på ev. fremtidige 
arrangementer. Vi ser fordelene ved rekrutteringspotensialet og mulighetene 
klubbene vil ha til markedsføring. Siden det er mulig at fristene blir korte neste år 
også bør det meste være klart før det. Dag nevnte en person som skal ansettes 
som markedskonsulent(?) som ev. det kan samarbeides med 

• Referat fra Budokomiteen 
Ikke kommet i gang, men har en del ideer om hvordan komiteen skal inndeles. 

• Referat fra komiteen for andre disipliner 
Mail er sendt til Kent i Kali miljøet om konkurranse regler. Svar avventes. 
Capoeira arrangement; se sak 24 

• Fighter convention 
Tiltaket støttes som et regionalt stevne med 5000 kr. Kim Gibsons klubb ønsker å 
arrangere dette, samt invitere venner fra internasjonale miljøer. Det var ingen 
innsigelser på dette. Det er ønskelig at Wushu komiteen budsjetterer fremtidige 
stevner på forhånd og gir dette til FLIS. Noe kan budsjetteres over post 3 
 

Vedtak: 
Flis tar endringene i regelverk i Wushu til etterretning 
Jacob Gyring godkjent 
Stevnet på Fighter convention støttes med 5000 kr. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Inger 

9  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
9 
 
 
 
 
 
 

• Økonomi 
FLIS har hatt en positiv økning i antall medlemmer, men budsjettet vil ikke bli justert 
i forhold til dette. Tidligere ble det budsjettert med 2000 medlemmer, men vi har nå 
2300. 
 
Tiltak som ønskes inn på ei prosjektliste over tiltak som bør få årlig tilskudd: 
Wushu NM 
Kendo NM 
Wushu sommerleir 
Årlig capoeira leir 
Årlig graderingsleir for aikido 
Årlig kenjutsuleir 
NM kyudo 
 
 
Vedtak: 

Det ønskes innspill til neste møte om hva som skal være kriterier for at et tiltak 
skal budsjetteres årlig fra FLIS, f.eks at tiltaket har vært finansiert tidligere, har 
vært et årlig tiltak åpent for alle, osv. 
 
Budsjettet justeres neste møte når forslag til budsjett er kommet fra komiteene 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 
 
 

14  
 
 
 
 
 
 
 

• Arbeid med årsplan 
De forskjellige gruppene orienterte om hvor langt de har kommet. Liste over hvem og 
hva som skal gjøres: 
 
Rune:   overordnet ansvar 
Inger + Kyrre: Kap. II-1.4 Etikk og verdier 

           Kap. II-2.1  Aktivitetsutvikling 
           Kap. II-2.2.  Organisert kampaktivitet som tillater       
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14 

knockout 
           Kap. II-2.3 Kamp- og konkurransetilbud 

 
Johannes + Per Bjarne:           Kap. II-2.5 Internasjonalt arbeid 

                               Kap. II-2.8 Inkludering av funksjonshemmede 
                               Kap. II-2.9 Kompetanseutvikling 
                               Kap. III-1 Frivillighetens verdi 

 
Amanda + Kari: Kap. III-2.1 Samfunnsansvar 

             Kap. III-2.2 Ansvarlig og troverdig profil 
             Kap. III-2.4  Rekruttering og frafall 
             Kap. III-2.5 Arrangementer 

 
 
Vedtak: 

Rune skal ha inn forslag om en uke fra alle gruppene  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
15.2.2011 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 

15  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
15 

• Toppidrett i FLIS- Qui Vadis? 
Økonomisk grensesnitt mellom FLIS og forbundet 
Dag orienterte om føringer fra NIF. Det kom frem at dommerutdanning skal 
finansieres av FLIS. Det ble diskutert kriterier for uttak og hjelp til de som ønsker å gå 
videre med toppidrett (wushu) og program som ligger til grunn for toppidrett i wushu. 
Det ble snakket om rangering og hierarki i prioriteringer av toppidrett i wushu, kendo 
og kyudo. Det ble foreslått at FLIS får mer info fra toppidrettskomiteens møter. 
Rune orienterte om planlegging av et treningsopplegg for å utvikle sanshou videre ved 
et sanshou team.  
 
Vedtak: 

De som vinner 1.plass i NM i Wushu får tilbud om samtale med Dag/NKF med 
info om toppidretten 
 
Wushu komiteen og Dag skal samarbeide faglig når det gjelder Wushu 
 
Sanshou samling arrangeres 1 x mnd i Oslo, arbeidsskisse lages i samarbeid med 
admin og wushukomiteen. FLIS er positiv. 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wushu 
komiteen 

24  
 
 
 
 
 
 
24 

• Felles arrangement for Capoeira 
Amanda informerte om arrangementet og hvor langt de har kommet. Representanter 
for de ulike stilene skal møtes i Oslo ganske snart for felles planlegging av 
arrangementet som skal foregå over ei helg. Arrangementet skal være åpent for alle i 
Capoeira miljøet og fremme samarbeid. I første omgang planlegges det til 
begynnelsen av 2012, men NKF/FLIS foreslår høsten 2011. 
 
Vedtak: 

Amanda lager en notis om arrangementet og et foreløpig budsjett til FLIS. FLIS 
ønsker at dette kommer fort i gang og foreslo det første møtet før mars slik at det 
kan søkes om hall. Komitee nedsettes? 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Før mars 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Amanda 

25  
 
 
25 

• Krav Maga og KFM i FLIS? 
Forslag om at Krav Maga flyttes over til Jujutsu seksjonen sammen med KFM 
 
Vedtak: 

FLIS godkjenner 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Eventuelt: 
 
Saksnr. Vedt.nr. Sak Frist Ansvar 

26  ingenting  
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_______________________________________ 
Styreleder Rune Ingebrigtsen  

 
_______________________________________ 
Styremedlem Per Bjarne Ravnå  

 
_______________________________________ 
Nestleders Inger Wold  

 
_______________________________________ 
Vara Kari Kolltveit  

 
_______________________________________ 
Styremedlem Johannes Ibel  

 
_______________________________________ 
 

 
_______________________________________ 
Referent Inger Wold  

 
 

 


